
Voorzitter,

Dank voor het woord. Afgelopen vrijdag ontving de Gemeenteraad de definitieve jaarrekening en het 
verslag van de accountant, waarin hij zijn voornemen uitspreekt om een goedkeurende verklaring af 
te geven. 

Ook dit jaar is de jaarrekening opgeleverd, terwijl de controle van de accountant nog niet was 
afgerond. Tijdens die controle bleek de SiSa verantwoording onvoldoende en dat zorgt ervoor dat het 
resultaat met 4 Ton is gedaald. Die 4 ton is in belangrijke mate in de programma’s gebleven en 
daarmee kunnen we in 2023 de doelen verder realiseren, waarvoor het geld door het rijk ter 
beschikking is gesteld.

Voorzitter, wij zijn de accountant dankbaar voor werk aan de rioolvoorziening en de 
egalisatievoorziening gebouwen. De Gemeenteraad wordt door deze aanpassingen beter in positie 
gebracht. 

De auditcommissie vraagt expliciet uw aandacht voor de bevindingen van de accountant, zoals die 
vanaf pagina 12 in het verslag staan. Wij realiseren ons terdege dat het verbeterprogramma 
resultaten oplevert. Het was een aantal jaar geleden niet mogelijk geweest om in drie dagen een 
nieuwe jaarrekening op te leveren. Wij realiseren ons ook dat het inwerken van nieuwe 
medewerkers tijd vergt. 

Tegelijkertijd constateren we ook dat in bevindingen van de accountant over de afgelopen vier jaar, 
dezelfde thematiek terug keert. De kwaliteit van de aangeleverde informatie is in eerste instantie 
slecht, de kennis van het BBV is onder de maat, de interne controle werkt nog onvoldoende en 
verantwoordelijkheden dienen niet alleen te worden belegd, maar in de hele organisatie ook worden 
genomen. Er is de afgelopen jaren veel tijd gestoken en geld besteed om deze problemen aan te 
pakken. De auditcommissie vraagt zich af of specifiek Goudse culturele organisatieaspecten 
voldoende aandacht krijgen. De problematiek rondom SiSa lijkt daar in ieder geval een voorbeeld van 
te zijn. 

Dank u wel


